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PH-15810/2012. 

 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült: Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. október 24-én (szerdán) 

9.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kozma Tamás, Deli Miklós, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs, Kis Tamás 

képviselők                       

                      Csáki Zsigmond polgármester 

           Balázs Ferenc alpolgármester 

           Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

            dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

            Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

  Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

            Sveiczer Sándor tanácsnok  

                       Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

Dr. Balázs Éva, Gömöriné dr. Fehér Zsuzsanna irodavezető 

Ecsegi Gábor csoportvezető 

Hallai Ferenc humánpolitikai és szervezési ügyintéző 

Kozmáné Derda Edit pályázati referens 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Szabó Lajosné belső ellenőr 

Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

Molnár Ferenc RNÖ elnöke 

Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő. Az ülés határozatképes. Kérte a Képviselő-testületet, hogy vegyék fel 

13. naprendi pontként: Sürgősségi indítvány a Heves, Erzsébet tér 10. szám alatt lévő üzleti 

célú bérlakásának Badó Tibor részére történő kiutalása tárgyában című indítványt, 14. 

napirendi pontként: Sürgősségi indítvány Heves Város ingatlan vagyonának felértékelése 

tárgyában című indítványt, 15. napirendi pontként: Sürgősségi indítvány Gondozási Központ 

megszűntetése tárgyában című indítványt. A Képviselő-testület a mai napon nyílt ülés 

keretében tizenöt napirendi pontot tárgyal meg. 
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 NAPIRENDI  JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ Indítvány az önkormányzata 2012. évi válságköltségvetéséről 

szóló 17/2012. (VIII.24.) önkormányzati rendelet módosítására 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ 
Indítvány az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló 20/2004. (VI.4.) önkormányzati rendelet 

módosítása tárgyában  

RENDELET- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/ Indítvány közvilágítási és intézményi világítási célú áram 

közbeszerzése tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

4/ Indítvány Heves Város Önkormányzat 2013. évi belső 

ellenőrzési munkatervének elfogadására 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

5/ 
Indítvány a Heves 049/178, 049/179, 049/180 hrsz-ú ingatlanok 

megvásárlása tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

6/ Indítvány az ÉMOR-TISZK Zrt. részvény Tiszán-inneni 

Református Egyházkerület részére történő átadása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

7/ Indítvány a 045, 0526/3, a 2082, és a 3386 hrsz. számú utak 

elnevezésére 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

8/ Indítvány a hevesi „Dinnyés lány” bronzszobor emlékmű 

áthelyezésének támogatása tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

9/ Indítvány a BURSA HUNGARICA Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához 

történő csatlakozásról 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

10/ Önálló képviselői indítvány a Heves Városi Sport- és 

Rendezvénycsarnok ügyében benyújtandó keresetlevél 

tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Kis Tamás 

önkormányzati 

képviselő 
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11/ Beszámoló az önkormányzati alapítványok működéséről 

a) Heves Városért Közalapítvány működéséről 

b) Hevesi Tehetséges Gyermekekért Közalapítvány 

TUDOMÁSULVÉTEL 

Szőke Emil 

Szűcs László 

kuratóriumi elnök 

 

12/ Tájékoztató a Hevesi Civil Kerekasztal tevékenységéről, 

működésének tapasztalatairól 

TUDOMÁSULVÉTEL 

Gyarmati Lászlóné 

HCK elnöke 

13/ Sürgősségi indítvány a Heves, Erzsébet tér 10. szám alatt lévő 

üzleti célú bérlakásának Badó Tibor részére történő kiutalása 

tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Sárándi István 

bizottsági elnök 

14/ Sürgősségi indítvány Heves Város ingatlan vagyonának 

felértékelése tárgyában 

HATÁROZAT- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

15/ Sürgősségi indítvány Gondozási Központ telephelyének 

megszüntetése tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúan - elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

 

A két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót a testület tudomásul vette.  

 

 

Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Képviselő-testület a 70/2012. (V.30.), 87/2012. (VI.28.), 88/2012. (VI.28.), 

108/2012. (VII.27.), 109/2012. (VII.27.), 119/2012. (IX.12.), 121/2012. (IX.12.), 

89/2012. (VI.28.), 90/2012. (VI.28.), 100/2012. (VII.3.), 101/2012. (VII.3.), 102/2012. 

(VII.3.), 103/2012. (VII.3.), 105/2012. (VII.27.), 106/2012. (VII.27.), 110/2012. 

(VII.27.), 111/2012. (VII.27.), 112/2012. (VII.27.), 115/2012. (VII.27.), 117/2012. 

(VIII.31.), 120/2012. (IX.12.) önkormányzati határozat végrehajtásáról szóló 

jelentést tudomásul vette. 
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Napirendek tárgyalása 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány az önkormányzata 2012. évi válságköltségvetéséről 

szóló 17/2012. (VIII.24.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 2 igen szavazattal és 2 

tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság az indítványt megtárgyalta és 4 igen és 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett a következő rendeletet alkotta: 

 

 

20/2012. (X. 31.) önkormányzati rendelet 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2012. évi válságköltségvetéséről szóló 17/2012. 

(VIII.24.) önkormányzati rendelet módosításáról a mellékelt 

rendeletet alkotta. 

 

 

 

2./ napirendi pont tárgya: Indítvány az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló 20/2004. (VI.4.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában  

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 
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Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet.   

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és többségi igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról.   
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő rendeletet alkotta: 

 

 

21/2012. (X. 31.) önkormányzati rendelet 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló 20/2004. (VI. 4.) önkormányzati rendelet 

módosításáról a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

 

 

3./ napirendi pont tárgya: Indítvány közvilágítási és intézményi világítási célú áram 

közbeszerzése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A Közbeszerzési Döntő Bizottság két tagja lemondását jelezte, kérte a Képviselő-testület 

tagjait, hogy tegyenek javaslatot a Közbeszerzési Bizottság tagjainak személyére.  
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Kérdések 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Az önkormányzat közvilágítás és intézményi világítás tekintetében melyik céggel áll 

szerződéses kapcsolatban? Tudomása szerint az Altau Zrt. kívánta kikötni a Körzeti 

Tagiskolában a szolgáltatást. Megkérdezte, hogy az Altau Zrt.-vel, vagy annak valamelyik 

leányvállalatával kötött-e szerződést az önkormányzat, és amennyiben az önkormányzat és az 

Atau Zrt. között szerződéses viszony áll fenn, úgy a szerződés tartalmát megismerheti-e a 

Képviselő-testület. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az Altau Zrt. egy energiakereskedő cég, az ÉMÁSZ pedig egy energiaszolgáltató cég. 

Elmondta, hogy az Altau Zrt. egyoldalúan szerződést bontott. Jelenleg az önkormányzatnak 

nincs szerződése semmilyen energiakereskedő céggel sem, az önkormányzat és az ÉMÁSZ 

(energiaszolgáltató) között áll fenn szerződéses viszony. Villamos energia törvény előírásnak 

megfelelően (egyetemes szolgáltatási szerződés keretében) az energiaszolgáltatónak az 

intézményekben biztosítania kell a szolgáltatásnyújtást. Megjegyezte, hogy elválhat az 

energiakereskedő, energiaszolgáltató és karbantartó cég. Az Altau Zrt. egyoldalú szerződés 

bontását követően az önkormányzat tett arra kísérletet, hogy más energiakereskedő céggel 

kössön szerződést. Beszámolt arról, hogy az energiakereskedő cégek között hallgatólagos 

megegyezés van arra irányulóan, hogy nem kötnek szerződést olyan partnerrel, akinek egy 

másik energiakereskedő felé tartozása áll fenn. Adósságrendezési bizottság ülésein már több 

alkalommal tárgyaltak az intézményi világítás és közvilágítás helyzetéről. Megjegyezte, hogy 

pont Sveiczer Sándor tanácsnok vetette fel a 2012. évi költségvetés tárgyalásakor, hogy a 

közvilágítás és az intézményi világítás kapcsán kevesebb költséggel is számolhatna a 

képviselő-testület. 

A helyzetet bonyolítja a közvilágítási lámpatestek tulajdonjogának kérdése is. 10 éves 

futamidejű fejlesztés valósult meg a lámpatestekkel kapcsolatban, majd az önkormányzat 

átadta a lámpatestek tulajdonjogát az ÉMÁSZ-nak. Az önkormányzat amennyiben a 

közvilágítást fejleszteni kívánja, úgy az ÉMÁSZ hozzájárulását is be kell szereznie. Az 

ÉMÁSZ-t megkeresték az üggyel kapcsolatban és az ÉMÁSZ néhány millió forintért vissza is 

adná az önkormányzatnak a lámpatestek tulajdonjogát. 

Az energiakereskedők véleménye szerint az önkormányzat jogsértő magatartást tanúsított, 

amikor az önkormányzat az energiaszolgáltatására nem írt ki közbeszerzést, hanem a 

szerződést évről-évre megújította a korábbi szolgáltatóval. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Az Altau Zrt-vel kötött az önkormányzat megállapodást, szerződést? 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az ÉMÁSZ-szal áll az önkormány szerződéses kapcsolatban. Az ÉMÁSZ pedig bármelyik 

energiakereskedőtől vásárolhat áramot. Jelen esetben az ÉMÁSZ az Altau Zrt.-től vásárolta 

az áramot. 
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Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Amennyiben az Altau Zrt.-vel nem álltunk szerződéses kapcsolatban, úgy milyen alapon 

akarta kikötni a Körzeti Tagiskolában a szolgáltatást? A képviselő-testület döntése 

értelmében 2013 szeptemberétől nem biztos, hogy az önkormányzat vállalni tudja az oktatási 

intézmények üzemeltetését, így véleménye szerint felesleges az intézményi világítás kérdéséről 

tárgyalni. Közvilágítás esetében a közbeszerzési eljárás lebonyolítását feleslegesnek tartja az 

adósságrendezési eljárás alatt, véleménye szerint a jövő évi költségvetés tárgyalásakor 

kellene a közvilágítás helyzetének tárgyalására visszatérni. Nem támogatja a határozati 

javaslat elfogadását.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Ha a szolgáltatásnyújtás biztosított közbeszerzési eljárás nélkül is, úgy akkor véleménye 

szerint felesleges a közbeszerzés kiírása. Megjegyezte, hogy az önkormányzat korábban már 

két közbeszerzési eljárást is kiírt, mely eredménytelenül zárult. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Közbeszerzés kiírására akkor van szükség, ha abból a városnak haszna, megtakarítása 

származik. Véleménye szerint nem az intézményi világításról, hanem az intézményi 

működtetésről kellene közbeszerzést kiírni. A közvilágítási célú áram beszerzése versenypiaci 

kérdés. Mérlegelni kell a közbeszerzés eredményének lehetőségeit és a közbeszerzés 

hozadékát. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Kérte Csáki Zsigmond polgármestert, hogy ismertesse az adósságrendezési bizottság 

indítvánnyal kapcsolatos állásfoglalását. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az adósságrendezési eljárás, és a válság költségvetési rendelet elfogadáskor tett képviselői 

hozzászólások indokolják az indítvány megszületését. Az önkormányzat 22 millió forintot költ 

a közvilágítás finanszírozására. Csak a közbeszerzés lefolytatása esetén takaríthat meg 

milliókat az önkormányzat. Sveiczer Sándor tanácsnok vetette fel azt, hogy az 

önkormányzatnak közvilágítás terén a költségekből le kellene faragnia, akkor most miért 

találja aggályosnak az indítványt. Intézményi világítási célú áram esetében közbeszerzés 

kiírása kötelező. A jelenleg hatályos jogszabályoknak megfelelően terjesztette be a képviselő-

testület elé az indítványt, amelyet az adósságrendezési bizottság támogatott. Az 

adósságrendezési bizottság több alkalommal foglalkozott azzal, hogy az intézményekben a 

szolgáltatás biztosított legyen. Kéri a képviselő-testület támogatását. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról.   
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 1 nem szavazattal és 4 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 
 

 

137/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármester, hogy a közvilágítást biztosító 

berendezések karbantartására, a közvilágítás célú áram, 

illetve az intézményi világítást biztosító áram beszerzésére 

vonatkozóan közbeszerzési eljárást indítson. 

Felelős:  Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő:  haladéktalanul 

  jelentéstétel: 2012. november 25. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Megkérdezte, hogy az adósságrendezési bizottság támogatta-e az indítvány elfoglalását. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az adósságrendezési bizottság támogatta az indítvány elfogadását. 

 

 

 

4./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzat 2013. évi belső ellenőrzési 

munkatervének elfogadására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 

belső ellenőrzési tervet. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

138/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 

önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 92. § (6) 

bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat 

és költségvetési szervei, valamint a külső szervek – 

kedvezményezett szervezetek, vagyonkezelő szervek, továbbá a 

helyi önkormányzat többségi irányítást biztosító befolyása 

alatt működő társaság – tervezett ellenőrzésére összeállított 

2013. évi belső ellenőrzési tervet jóváhagyja. 

 

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2014. március 31. 

 

 

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Heves 049/178, 049/179, 049/180 hrsz-ú ingatlanok 

megvásárlása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Az indítvány címében és szövegében több helyen elírás történt a helyrajzi számokat illetően. A 

049/178, 049/179 és 049/180 hrsz-ú ingatlanok megvásárlásáról szól az indítvány. 

 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és  3 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatát, mely 

szerint: „A bizottság azt javasolja, hogy az önkormányzat fontolja meg a nevezett területek 

értékesítést, azt követően, hogy az ajánlattevő, érdeklő nyilatkozik arról, hogy a területeket a 

városrendezési tervének megfelelően kívánja hasznosítani. Az ajánlattevő nyilatkozzon arra 

irányulóan is, hogy milyen ipari tevékenységet kíván folytatni a megvásárolandó területeken. 

A bizottság javasolja, hogy a vevő tegyen vételi ajánlatot is.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 
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A Városfejlesztési Bizottság az indítványt megtárgyalta és a határozati javaslat 1. pontját 

egyhangúan elfogadásra javasolja a bizottság, továbbá egyetért a Pénzügyi Bizottság 

módosító javaslatával is. A Városfejlesztési Bizottság javasolja a területek értékesítését, mivel 

munkahelyteremtő beruházás miatt kívánja a vevő megvásárolni. A területek besorolását 

megvizsgálva megállapították, hogy alkalmasak a beruházás megvalósulásához. Problémát 

okozhat az aranykorona érték kivonása. Jogszabályi rendelkezés szerint egyedi esetben az 

önkormányzat kérelmezheti, hogy a földterület kivonása megtörténjen. A Városfejlesztési 

Bizottság módosító javaslata: „ Heves Város szeretné kihasználni a …számú vonatkozó 

kormányhatározatot, mely értelmében miniszteri engedéllyel a földterület kivonása 

megtörténhessen. Felkérte Sveiczer Sándor tanácsnokot, hogy működjön közre a 

munkahelyteremtéssel kapcsolatban. Felelősként Sveiczer Sándor tanácsnokot, és Csáki 

Zsigmond polgármestert jelölte ki a bizottság. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

A munkahelyteremtés fontosságát hangsúlyozta, támogatja a területek értékesítését. 

Véleménye szerint amennyiben a területeket adósságrendezési eljárás keretében értékesítené a 

képviselő-testület, úgy előfordulhat, hogy a korábbi vételártól alacsonyabb áron tudná eladni 

a földterületeket. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a fent nevezett területeket az előző ciklus alatt 

vásárolta meg munkahely teremtési céllal. Sajnálatosnak tartja, hogy több fejlesztéssel 

kapcsolatos próbálkozás sikertelen volt. Véleménye szerint az indítványból nem tűnik ki az, 

hogy a földterületek megvásárlására határozott cél megvalósítása miatt kerül sor. 

Megjegyezte, hogy a Földhivatal korábban határozottan elutasította a termőföld átminősítését 

a terület koronaértéke miatt. Jó lenne, ha ezek a területek munkahely teremtési céllal 

kerülnének át más tulajdonoshoz. Garantálni kellene a város számára, hogy a földterületek 

megvásárlása munkahely teremtési céllal valósul meg.  Nem tudja elhinni Balázs Ferenc 

alpolgármester hozzászólását, mely szerint Magyarországon a földterületeknek alacsonyabb 

lenne a piaci értéke.  

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok  

 

Véleménye szerint szükség lenne a tervdokumentációk és pénzügyi dokumentációk 

bemutatására is az értékesítésről való döntést megelőzően. Támogatja a Pénzügyi Bizottság 

módosító javaslatát. 

 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Félreértette Török János bizottsági elnök hozzászólását. Hozzászólásában arra utalt, hogy 

amennyiben a területeket iparfejlesztési céllal kínálják eladásra, úgy megkaphatja az 

önkormányzat a földért korábban kifizetett összeget, azonban, ha a földterületeket 
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mezőgazdasági cél megvalósulásával adja el az önkormányzat, úgy véleménye szerint a 

földeket a korábbi vételi árnál kevesebbért tudják eladni. 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Véleménye szerint a vevőtől kérjenek be üzleti tervet is, amennyiben a vevő a kért iratokat 

bemutatja a Képviselő-testület számára, úgy megtehetők a szükséges lépések a földterület 

kivonása érdekében. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

A területeket munkahely teremtési, iparfejlesztési céllal kellene a városnak hasznosítani. A 

testület elvi szinten elfogadhatja a határozatot azzal a kiegészítéssel, hogy a pályázó nyílt 

versenytárgyalás során mutasson be olyan szándéknyilatkozatot, mellyel igazolja, hogy 

munkahelyteremtést kíván megvalósítani ezeken a területeken. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Befogadta a Pénzügyi Bizottság és a Városfejlesztési Bizottság módosító javaslatát. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Török János bizottság elnök javaslatával 

kiegészült határozati javaslat elfogadásáról, mely szerint a Képviselő-testület megadja az elvi 

hozzájárulást a határozat elfogadásához, azzal a feltéttel, hogy a pályázó a terület használási 

szándékáról mutassa be szándéknyilatkozatát. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

139/2012. (X.24.) önkormányzati határozat 

 
1) Heves Város Önkormányzat Képviselő – testülete elvi 

hozzájárulását adja a Heves 049/178, 049/179, 049/180 hrsz. 

ingatlanok helyi rendeletben, a termőföld vásárlására vonatkozó 

jogszabályok, illetve az ingatlan értékesítési szabályzat alapján 

történő értékesítéséhez. 

 

2) A Képviselő-testület végleges döntéséhez kéri beszerezni az 

ajánlattevő nyilatkozatát arról, hogy  

a) a területeket a rendezési tervének megfelelően kívánja-e 

hasznosítani 

b) milyen ipari tevékenységet kíván folytatni a 

megvásárolandó területeken, valamint 

c) vételi ajánlatát  
 

3) A Képviselő-testület felkéri Sveiczer Sándor tanácsnokot, hogy a 

terület értékesítése esetén működjön közre a munkahelyteremtés 

megvalósításában. 
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Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

              Sveiczer Sándor tanácsnok 

Határidő: 2)  pont 2012. november 1. 

                  1), 3) pont 2012. december 15. ill. folyamatos 

     

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány az ÉMOR-TISZK Zrt. részvény Tiszán-inneni 

Református Egyházkerület részére történő átadása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt, és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

 

Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok 

 

Megkérdezte, hogy miért kell az önkormányzatnak az egyház részére részvényt átadni. 

Megjegyezte, hogy nem emlékszik arra, hogy az adósságrendezési bizottság tárgyalt volna a 

részvény átadásról. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az adósságrendezési bizottság ülésén tárgyalták az ÉMOR-TISZK Zrt. részvénynek a Tiszán-

inneni Református Egyházkerület részére történő átadás tárgyában benyújtott indítványt. 

Tájékoztatták, hogy Heves Város Önkormányzatának 1306 db ÉMOR-TISZK részvénye van. 

Jogszabály értelmében át kell adnia az Eötvös József Középiskola fenntartójának legalább 1 

db részvényt. Az ÉMOR-TISZK regisztráció előírása, hogy a fenntartónak tulajdonnal kell 

rendelkeznie. Elmondta, hogy 1 db részvény értéke 500 Ft. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Megerősítette Csáki Zsigmond polgármester hozzászólásának helytállóságát. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

140/2012. (X.24.) önkormányzati határozat 

 
Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, Heves 

Város Önkormányzatának tulajdonában lévő 1306 db ÉMOR-
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TISZK részvényekből, 1 darab részvénynek a Tiszán-inneni 

Református Egyház részére történő átadásához. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. november 1. 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány a 045, 0526/3, a 2082, és a 3386 hrsz. számú utak 

elnevezésére 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslat 1. pontját, mely szerint a Képviselő-testület a 045 hrsz. utat 

Kertész utca elnevezéssel lássa el. A bizottság 3 igen szavazattal támogatja, hogy a Képviselő-

testület a 0526/3 hrsz utat Vesszős utca elnevezéssel lássa el. A bizottság 3 igen szavazattal 

támogatja, hogy a Képviselő-testület a 2082. hrsz utat Tarló utcának nevezze el. A 

Városfejlesztési Bizottság azt javasolja, hogy a Képviselő-testület a 3386 hrsz. utat Mária 

dűlőnek nevezze el.  

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Nincs akadálya, hogy annak, hogy a 3386 hrsz-ú utat Mária dűlőnek nevezze el a testület. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-testület a 045 

hrsz-ú utat Kertész utca elnevezéssel lássa el. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

141/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 18/2012. (IX. 

24) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdés a) pontjában 

foglaltak alapján a hevesi 045 hrsz-ú, ingatlan 

nyilvántartásban „saját használatú út” megnevezésű 

ingatlant Kertész utca elnevezéssel látja el.  

 

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2012. november 30. 
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Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-testület a 0526/3 

hrsz-ú utat Vessző utca elnevezéssel lássa el. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

 142/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 18/2012. (IX. 

24) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdés a) pontjában 

foglaltak alapján a hevesi 0526/3 hrsz-ú, ingatlan 

nyilvántartásban „saját használatú út” megnevezésű 

ingatlant Vesszős utca elnevezéssel látja el.  

 

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2012. november 30. 

 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-testület a 2082 

hrsz. utat Tarló utca elnevezéssel lássa el.   

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

143/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 18/2012. (IX. 

24) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdés a) pontjában 

foglaltak alapján a hevesi 2082 hrsz-ú, ingatlan 

nyilvántartásban „közút” megnevezésű ingatlant Tarló utca 

elnevezéssel látja el.  

 

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2012. november 30. 

 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-testület a 3386 

hrsz. utat Mária dűlő elnevezéssel lássa el. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

144/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 18/2012. (IX. 

24) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdés a) pontjában 

foglaltak alapján a hevesi 3386 hrsz-ú, ingatlan 
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nyilvántartásban „út” megnevezésű ingatlant Mária dűlő 

elnevezéssel látja el.  

 

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2012. november 30. 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat II. pontjának 

elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

145/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

A Képviselő-testület felhatalmazza Heves Város Jegyzőjét, 

hogy a közterületek elnevezéséről és a házszámozás 

szabályairól szóló 18/2012. (IX. 24.) önkormányzati rendelet 

6. § (3) bekezdésében felsorolt szerveket értesítse a 141-

144/2012. (X. 24.) önkormányzati határozatokban 

foglaltakról. 
              

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2012. november 30. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

9.55-kor szünetet rendelt el, az ülés 10.14-kor folytatódott. Az ülésen jelenlévő képviselők 

száma 12 fő.  

 

 

8./ napirendi pont tárgya: Indítvány a hevesi „Dinnyés lány” bronzszobor emlékmű 

áthelyezésének támogatása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslat 1. 

részét egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja. A bizottság javasolja, hogy a szobor 

helyének meghatározása szakemberek véleménye alapján történjen, és a szobor áthelyezéséről 

a Képviselő-testület később döntsön. 
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Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság véleménye szerint az autóbusz pályaudvaron történő elhelyezés 

megfelelő. Véleménye szerint a Heves városba látogatók számára elérhető és jól 

megközelíthető hely az autóbusz pályaudvar, továbbá a szobor elhelyezésére megfelelő a tér 

mérete is. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Tudomása szerint közvélemény kutatást is végeztek a szobor helyének kijelöléséről. Az 

internetes közvélemény kutatás során a Könyvtár előtti tér kapta a legtöbb szavazatot. Több 

szavazat érkezett a Rendőrség előtti füves területet is, amely terület mérete a szobor számára 

megfelelő lenne, ezt a területet marketing szempontból is jónak tartja. Véleménye szerint az 

illetékeseknek kellene kijelölni a szobor helyét. 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nem tudja, hogy a szobor helyének kijelölésében ki volna az illetékes. Megjegyezte, hogy a 

szobor áthelyezésével kapcsolatos megkeresés a Képviselő-testülethez érkezett. 

 

 

Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

 

A Képző- és Iparművészeti Lektorátus az illetékes szerv. Véleménye szerint a hevesi „Dinnyés 

lány” bronzszobor elhelyezésével kapcsolatban szakemberek véleményét kellene ki, példaként 

említette a Kossuth díjas Kő Pál szobrászművész véleményét. 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint ilyen erővel, akár a szobor áthelyezéséhez forrást biztosító vállalkozó 

véleményét is kikérhetnék. A szobor elhelyezése kapcsán a fő kritérium, hogy a szobornak 

méltó helyet találjon a Képviselő-testület, olyan helyet, ahol a Heves városba látogatók 

számára elérhető és jól látható a szobor. Megjegyezte, hogy a szobor áthelyezése kapcsán az 

alkotó szobrászművész hozzájárulását is ki fogja kérni a Képviselő-testület. Többféle 

véleményt hallgattak meg a szobor áthelyezésével kapcsolatban. Hangsúlyozta, hogy a 

Képviselő-testület jogosult a döntéshozatalra. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Véleménye szerint a bronzszobor helyének kijelöléséről Kő Pál szobrász véleményét is kérje ki 

a testület. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-testület egyetért 

a „Dinnyés Lány” szobor áthelyezésével. A szobor új helyének kijelöléséhez javaslatot kér Kő 

Pál szobrászművésztől, valamint a testület kikéri az alkotó, Janzer Frigyes szobrász 

hozzájárulását is. Az írásos vélemények beszerzését követően újra a Képviselő-testület elé 

terjeszti az indítványt. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

146/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért 

Janzer Frigyes szobrász 1986-os alkotása, a „Dinnyés Lány” 

bronzszobor áthelyezésével. 

A szobor új helyének kijelöléséhez javaslatot kell kérni Kő 

Pál Kossuth díjas szobrászművésztől, Heves Város 

Díszpolgárától, valamint be kell szerezni az alkotó, Janzer 

Frigyes szobrász hozzájárulását.  

  

Határidő: 2012. november 30. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Indítvány a BURSA HUNGARICA Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához történő csatlakozásról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Tudomásul veszi a város anyagi helyzetét. Bejelentette, hogy tartózkodni fog a szavazás 

során. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal és 6 tartózkodás mellett 

nem hozott érvényes döntést. 
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10./ napirendi pont tárgya: Önálló képviselői indítvány a Heves Városi Sport- és 

Rendezvénycsarnok ügyében benyújtandó keresetlevél tárgyában 

 

Beterjesztő: Kis Tamás képviselő 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az indítvány megszületését az indokolta, hogy az önkormányzat már 520 millió forintot 

teljesített a bank felé, ennek ellenére a Sportcsarnok tulajdonjogának és működtetésének 

kérdése továbbra sem oldódott meg. Elmondta, hogy 2012. június végén készült egy 

keresetlevél, melyet annak ellenére, hogy a Képviselő-testület elfogadott, nem került 

beadásra. Tudomása szerint hitelezői igényét a Heves Styl Kft., a Takarékbank és a Hitel 

Garantiqa is bejelentette. Megjegyezte, hogy amennyiben peres eljárásra kerül a sor, nincs az 

önkormányzatnak jogi képviselője. 

 

 

Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok 

 

A hitelezői igényeknél igyekezett figyelembe venni az önkormányzat álláspontját, mely szerint 

az önkormányzat vitatja a Heves Styl Kft. és a Takarékbank hitelezői igényét is. A 

dokumentumok megérkezését követően hiánypótlást kért a hitelezői igény benyújtóitól, ennek 

a kötelezettségnek többé-kevésbé eleget is tettek. Ezt követően kezdeményezett egyeztetést a 

Takarékbank képviselőivel és a Heves Styl Kft. képviselőivel is, mely egyeztetéseken az 

adósságrendezési bizottság is részt vett.  

Az önkormányzat a bank igényével kapcsolatosan vitatott egy körülbelül 80 millió forintos 

hitelt, mely az önkormányzat szerint a hitelszerződéssel ellentétesen került folyósításra. A 

teljesítési igazoláson nincs sem a bank műszaki ellenőrének, sem az önkormányzat 

képviseletére jogosult személyek aláírása sem.  

Az önkormányzat szakértő segítségével megállapította, hogy körülbelül 100 millió forint 

nagyságú műszaki tartalom megvalósulása vitatott. 

Az önkormányzat továbbá kifogásolta a bankkal szemben, hogy a bank a szerződéstől 

ellentétesen nem kötötte meg a Heves Styl Kft.-vel sem a jelzálogszerződést, sem az opciós 

szerződést, ezeket a szerződéseket a hiánypótlás alkalmával sem tudta bemutatni a bank. 

Megjegyezte, hogy a bank azzal, hogy a jelzálogszerződést és az opciós szerződést nem kötötte 

meg, megtévesztette az önkormányzatot, hiszen az önkormányzat a kezességet a szerződések 

függvényében vállalta. Az önkormányzatnak lehetősége van arra, hogy érvénytelenségre 

hivatkozzon.  

Az önkormányzat kifogásolta továbbá azt is, hogy a bank egy körülbelül 7 millió forintos 

európai uniós összeget emelt le az önkormányzat számlájáról. Problémásnak találja, hogy 

miután a bank figyelmét felhívták arra, hogy jogtalanul inkasszálta az önkormányzat 

számlájáról az európai uniós összeget, a bank válaszra se méltatta.  

A bankkal szemben kifogásolták még, hogy a bank már 520 millió forintot hajtott be az 

önkormányzattól, mint kezestől, mely összeg az értékpapírok beváltásából, és önkormányzat 

számlájáról inkasszált összegekből áll össze. Megjegyezte, hogy a Takarékbank az 

önkormányzattól való behajtás során nem jelölte meg az inkasszálás jogcímét. Az inkasszálás 
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jogcímének hiánya azért problémás, mert addig nem tudja a Heves Styl Kft. igényét 

nyilvántartásba venni, amíg nem tudja, hogy az önkormányzatnak mekkora a követelése a 

Heves Styl Kft.-vel szemben. Mivel már az önkormányzat teljesített a bank felé a Styl-lel 

szembe követelése keletkezett, azaz beszámításra ad lehetőséget. A bankkal folytatott második 

tárgyaláson ígéretet kapott, hogy kérdéseire választ fog kapni. 

 

A Heves Styl Kft. három címen nyújtott be hitelezői igényt: bank költség címen, amely 52 

millió forint tesz ki, pótmunka címen, amelynek értéke 37,7 millió forint, az út megépítésének 

címén, amelynek értéke 70 millió forint. A bank költséget nem lehet vitatni, hiszen erről 

testületi döntés is született. Lehet, hogy lehetne vitatni a pótmunka szükségességét, de 

pótmunka igazoltan elkészült, mint a 70 millió forintos út. A 70 millió forintos út nem 

szerepelt a közbeszerzésben, de kellett a Sportcsarnok használatba vételéhez. Jogszabály 

értelmében, ha valamilyen munka elkészült a feleknek el kell számolniuk egymással. 

Hangsúlyozta, hogy nem lehetett vitatni azokat a munkákat, amelyekről számlák, igazolások 

vannak, a banki költséget és a pótmunkát számlával igazolta a Heves Styl Kft. A 70 millió 

forintos út kapcsán az önkormányzat vitatja az út műszaki tartalmát, a Heves Styl Kft. nem 

szeretne bírósághoz fordulni, kifejezte egyezségkötési szándékát. 

 

Az adósságrendezési bizottság megtárgyalta az indítványt és határozatot alkotott, mely 

értelmében az önkormányzat az ügy vizsgálatával bízzon meg egy ügyvédi irodát, amely 

ügyvédi iroda jártas közbeszerzési és banki vonatkozásban is. Amennyiben az ügyvédi iroda 

reális esélyt lát arra, hogy az önkormányzat pert nyerhet, akkor úgy a keresetlevelet tegye 

beadhatóvá. Véleménye szerint a szerződések érvénytelenségének kimondása nem oldaná meg 

a problémát, hiszen a csarnok megépült és a feleknek el kell számolniuk egymással. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Hangsúlyozni kellene az elszámolást. A jogi képviselő megbízásával egyetért. Az 

adósságrendezési bizottság határozati javaslatát befogadta. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az adósságrendezési bizottság határozati 

javaslatának elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

147/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza 

Csáki Zsigmond polgármestert a Sportcsarnok ügyében 

eljáró jogi képviselő (ügyvédi iroda) kiválasztására. 

 

2. Az eljáró jogi képviselet banki, közbeszerzési és pénzügyi 

szempontból vizsgálja át a hevesi Sport- és 

Rendezvénycsarnok ügyében keletkezett szerződéseket és 
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iratokat, illetve elemezze a kialakult jogi helyzetet, és ennek 

függvényében tegye beadására alkalmassá az önkormányzat 

megbízásából már korábban elkészített keresetlevelet.  

 

3. A kiválasztott jogi képviselő személyét a képviselő-testület a 

következő soros testületi ülésére terjessze be Csáki Zsigmond 

polgármester. 

 

4. Akár a hitelezők, akár az önkormányzat nyújtja be a 

bírósághoz a keresetet, a peres eljárásban az a cél, hogy a 

beszámítások során a hevesi Sport- és Rendezvénycsarnok 

minél hamarabb önkormányzati tulajdonba kerüljön.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. novemberi testületi ülés 

 

 

 

11./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az önkormányzati alapítványok működéséről 

a) Heves Városért Közalapítvány működéséről 

 

Beterjesztő: Szőke Emil 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nincs jelen az ülésen sem Szőke Emil, sem Szűcs László kuratóriumi elnök sem. Beszámolt 

arról a testületnek, hogy Szőke Emil lemondott kuratóriumi tisztségéről. Kérte a Képviselő-

testület tagjait, hogy a novemberi testületi ülésre tegyenek javaslatot a kuratóriumi elnök 

személyére. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Szűcs László kuratóriumi elnök kórházi kezelése miatt távolmaradását jelezte. Az Oktatási és 

Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta a beszámolót és egyhangú igen szavazattal 

elfogadásra javasolja.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 
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Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 3 igen és 1 nem szavazattal 

tudomásul vette a beszámolót. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és egyhangúan tudomásul vette. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

A Képviselő-testület tagjai a tájékoztatót tudomásul vették. 

 

 

 

11./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az önkormányzati alapítványok működéséről 

b) Heves Város Tehetséges Gyermekekért Közalapítvány működéséről 

 

Beterjesztő: Szűcs László kuratóriumi elnök 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta a beszámolót és egyhangú igen 

szavazattal elfogadásra javasolja.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 3 igen és 1 nem szavazattal 

tudomásul vette a beszámolót. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 
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A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és egyhangúan tudomásul vette. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

A Képviselő-testület tagjai a tájékoztatót tudomásul vették. 

 

 

 

12./ napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Hevesi Civil Kerekasztal tevékenységéről, 

működésének tapasztalatairól 

 

Beterjesztő: Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

 

Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

 

Közművelődési felügyelőként részt vett a szobor megvalósításában, ezzel magyarázható az 

előbbi szabálytalan hozzászólása. Megköszönte, hogy a Képviselő-testület érdeklődik a HCK 

munkája iránt. Elmondta, hogy minden bizottsági ülésen a Hevesi Civil Kerekasztal 

képviseltette magát. Véleménye szerint soha nem volt akkora szükség az összefogásra és az 

együttműködésre a városban, mint az adósságrendezési eljárás alatt. A Hevesi Civil 

Kerekasztal szeretné, ha a stratégiai döntéseknél véleményüket kikérné a testület. 

 

 

Kérdések  

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Tudomása szerint a Képviselő-testületnek volt olyan döntése, mely értelében a Hevesi Civil 

Kerekasztal elnöke kapjon meghívást a testületi ülésekre. Tájékoztatást kért arról, hogy a 

Hevesi Civil Kerekasztal elnöke kapott-e a testületi ülésekre meghívót és testületi anyagot. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Elmondta, hogy a Hevesi Civil Kerekasztal elnöke a testületi ülésre meghívót kap, a testületi 

ülés anyagai pedig letölthetőek. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és 4 igen szavazattal tudomásul 

vette a tájékoztatót. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 
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A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és egyhangúan tudomásul vették a 

tájékoztatót. 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és egyhangúan 

tudomásul vették a tájékoztatót.   

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót, de nem szavazott a tájékoztató 

elfogadásáról. A bizottsági ülésen legalább háromszor hangzott el az, hogy a Hevesi Civil 

Kerekasztalt nem tekinti partnernek az önkormányzat.  

A hozzászólásokból kiderült, hogy a Hevesi Civil Kerekasztal elnöke meghívást kap a testületi 

ülésekre, a testületi anyagokhoz pedig a hozzáférés biztosított. Amennyiben a civilek 

véleményüket meg akarják osztani a testületi ülésen megtehetik, ehhez azonban szükséges a 

testületi ülést megelőzően a Hevesi Civil Kerekasztalnak üléseznie. Megjegyezte, hogy 2007. 

évtől létezik ez a kezdeményezés. Gyarmati Lászlóné hozzászólása a bizottsági ülés 

alkalmával másképp hangzott. Bízik a változásban és abban, hogy a következő tájékoztató 

hangvétele nem lesz ilyen keserű és számon kérő. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Sok rendezvény van Heves városban, véleménye szerint nem róható fel a képviselőknek, ha 

egy-két rendezvényen nem tudtak megjelenni. Megköszönte a Hevesi Civil Kerekasztal és a 

civilek 2012. augusztus 20-i ünnepséggel kapcsolatos munkáját, segítségét. 

Elmondta, hogy nem tartja jó ötletnek, hogy a Városházába adják át a kitüntetéseket, mivel 

véleménye szerint így kevesebb ember tudna részt venni a kitüntetések átadásán.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beszámolt arról, hogy részt vett a Hevesi Civil Kerekasztal ülésén. Jelezte, hogy amennyiben 

a Hevesi Civil Kerekasztal el tud térni attól, hogy üléseit hétfőnként tartsa, úgy szívesen részt 

vesz üléseiken. Megjegyezte, hogy hétfőn délutánonként adósságrendezési bizottság ülésein 

kell részt vennie. Elfogadja a véleménykülönbséget, de kérte, hogy a testületi ülés ne az 

üzengetések színtere legyen. Megjegyezte, hogy a 8. napirendnél a Képviselő-testület 

Szervezési és Működési Szabályzata szerint nem adhatott volna szót. Példaértékűnek tartja az 

augusztus 20-i ünnepség során tanúsított együttműködést. Gyarmati Lászlóné hozzászólásából 

kitűnt, hogy az nem elégséges, ha csak a testületi ülésre szóló meghívót kapja meg. Kérte, 

hogy Gyarmati Lászlóné adjon meg olyan elérhetőséget, ahova a döntést megszületése előtt az 

anyagokat el lehetne küldeni. 

 

 

Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

 

Egyetért az együttműködés fontosságával. Megköszönte Balázs Ferenc alpolgármester, Csáki 

Zsigmond polgármester észrevételeit. Sárándi István bizottsági elnök figyelmét hiányolta a 

bizottsági ülés alkalmával. Megjegyezte, hogy egy tárggyal nem tud kommunikálni, Sárándi 
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István bizottsági elnök egyedül akkor kommunikált vele, amikor az ülés alkalmával kérte, 

hogy ne társalogjon kollégájával.  

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A tájékoztatóból való idézés során lap-topját használta. A bizottsági ülés alkalmával bizottság 

tagjai végig hallgatták Gyarmati Lászlóné hozzászólását. Hozzászólása befejezését követően 

nem hallgatta végig a bizottsági tagok hozzászólását, hanem beszélgetést kezdeményezett 

egyik kollégájával a bizottsági ülés alatt, ezt a magatartást nem tudta elfogadni és csendre 

intette. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

A Képviselő-testület tagjai a tájékoztatót tudomásul vették. 

 

 

 

13./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány a Heves, Erzsébet tér 10. szám alatt lévő 

üzleti célú bérlakásának Badó Tibor részére történő kiutalása tárgyában 

 

Beterjesztő: Sárándi István bizottsági elnök 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan- a 

következő határozatot hozta:  

148/2012. (X.24.) önkormányzati határozat 

 

1) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

tulajdonában lévő 3360 Heves, Erzsébet tér. 10. III. 12. 

szám alatt lévő, 46 m
2
 alapterületű összkomfortos üzleti 

célú bérlakását bérbe adja Badó Tibor (szül. 

Nagydobrony 1954. június 6. an: Jakab Róza) 

Nyíregyháza, Irinyi u. 1. szám alatti lakos részére az 

önkormányzat intézményénél közalkalmazotti 

jogviszonya fennállásáig, de maximum 2017. október 

31-ig.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a város 

polgármesterét a bérleti szerződés megkötésére. 

 

2) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

hozzájárul a lakbér mértékének 20 %-os 

csökkentéséhez két éves, 2012. november 1-től 2014. 

október 31-ig terjedő időszakra.  
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Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. november 01. 

14./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány Heves Város ingatlan vagyonának 

felértékelése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta:  

 

149/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

tulajdonában levő, 129 db ingatlan értékbecslésével 

megbízza az Ingatlan Eger Kft-t (3300. Eger, Szvorényi 

u. 39.), és felhatalmazza a polgármestert az erre 

vonatkozó megbízási szerződés megkötésére. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: végrehajtás: haladéktalanul,  

                jelentéstétel 2012. november 25. 

 

 

15./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány Gondozási Központ telephelyének 

megszüntetése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Jelenleg indokolt a telephely megszűntetése? Vagy várhatnának a telephely megszűntetésének 

döntésével az ingatlan meghirdetéséig? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A Képviselő az ügyben dönthet az ülés alkalmával, vagy az év végén is. Elmondta, hogy a nem 

kötelező önkormányzati feladatok tekintetében egyeztetéseket folytatnak a jelenlegi működtető, 
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az önkormányzat és a Megyei Kormányhivatal Intézményfenntartó Központja között. Az 

átadást az üzemeltető a fűtési szezon kezdete miatt vetette fel. 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta:  

 

 

150/2012. (X. 24.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

kezdeményezi a Gondozási Központ (cím: belterület 362 

hrsz. alatt felvett, természetben a 3360. Heves Deák F. 

u. 41.szám alatt található ingatlan) telephelyének 

megszüntetését, továbbá dönt arról, hogy a Gondozási 

Központban eddig megvalósított ellátás átkerül a dr. 

Szegő Imre Idősek és Mozgásfogyatékosok Otthonának 

épületébe. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Gondozási 

Központot működtető Sors 2002 Kft-t a telephely 

megváltoztatás engedélyeztetésére. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 31. 

 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 11. 20 órakor bezárta.  

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

 

 

        Csáki Zsigmond   Szabó Sándor  

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2012. október 24-i testületi ülés szavazási eredményei 

 

Napirend előtti: Szavazás a napirendek elfogadásáról 
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1. napirendi pont: Szavazás az önkormányzata 2012. évi válságköltségvetéséről szóló 

17/2012. (VIII.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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2. napirendi pont: Szavazás az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló 20/2004. (VI.4.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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3. napirendi pont: Szavazás a közvilágítási és intézményi világítási célú áram 

közbeszerzéséről 
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4. napirendi pont: Szavazás Heves Város Önkormányzat 2013. évi belső ellenőrzési 

munkatervének elfogadásáról 

 

 

 



462 

 

5. napirendi pont: Szavazás a 049/178, 049/179, 049/180 hrsz-ú ingatlanok megvásárlásához 

való elvi hozzájárulásról 
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6. napirendi pont: Szavazás az ÉMOR-TISZK Zrt. részvény átadásáról a Tiszán-inneni 

Református Egyházkerület részére 
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7. napirendi pont: Szavazás a 045 hrsz-ú út Kertész utca elnevezéséről 
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7. napirendi pont: Szavazás arról, hogy a Képviselő-testület a 0526/3 hrsz-ú utat Vessző utca 

elnevezéssel lássa el. 
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7. napirendi pont: Szavazás arról, hogy a Képviselő-testület a 2082. hrsz. utat Tarló utca 

elnevezéssel lássa el.  
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7. napirendi pont: Szavazás arról, hogy a Képviselő-testület a 3386 hrsz. utat Mária dűlő 

elnevezéssel lássa el. 
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7. napirendi pont: Szavazás arról, hogy a testület felhatalmazza Heves Város Jegyzőjét, hogy 

értesítse az illetékes szerveket. 
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8. napirendi pont: Szavazás a hevesi „Dinnyés lány” bronzszobor emlékmű áthelyezésének 

támogatásáról (a Képviselő-testület II. fordulóban dönt a szobor helyének kijelöléséről, Kő 

Pál javaslatának és a művész hozzájárulásának beszerzését követően) 
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9. napirendi pont: Szavazás a BURSA HUNGARICA Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához történő csatlakozásról 
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10. napirendi pont: Szavazás a Heves Városi Sport- és Rendezvénycsarnok ügyében 

benyújtandó keresetlevél kidolgozásáról és felhatalmazás Csáki Zsigmond részére, hogy az 

ügy vizsgálatával bízzon meg egy ügyvédi irodát 
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13. napirendi pont: Szavazás a Badó Tibor részére történő üzleti célú bérlakás kiutalásáról 
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14. napirendi pont: Szavazás Heves Város ingatlan vagyonának felértékeléséről 
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15. napirendi pont: Szavazás a Gondozási Központ megszűntetéséről 

 

 

 
 


